难忘的露营
小龙虾
     第三学期, 我参加了一次难忘的露营活动。这次露营不仅让我度过了一个充实而愉快的假期，还让我收获了许多宝贵的经历。 
    露营的地点位于一片幽静的林间。初到此地, 我被眼前的景色深深吸引。郁郁葱葱的树木，鸟语花香，宛如一幅生动的画卷。我们住在小屋子里, 虽然条件简陋，但那种回归自然的感觉让人心旷神怡。 
    露营的活动丰富多彩。每天早晨，我们在鸟鸣声中醒来, 开始一天的探险之旅。我们学习野外生存技能，如搭建帐篷、寻找水源等, 每一次实践都让我更加深入地体验大自然的魅力。此外, 我们还玩了各种团队游戏。这些游戏不仅锻炼了我们的身体, 更让我学会了如何与他人协作, 共同面对挑战。 
     这次露营最让我难忘的是那次徒步穿越活动, 也就是让我们徒步爬山。我们一行人沿着崎岖的山路前行, 虽然路上很艰难, 汗水湿透了衣服, 但大家却也都坚持了下来，相互扶持着前进。当我们登上山顶，俯瞰着脚下的美景时, 那种成就感让我难以忘怀。除了活动, 我们还有分享会，互相分享关于我们每个不同小组的经历和感受。我们聆听了工作人员的发言，讲述了我们每天的成长和进步。这些经历不仅拓宽了我的视野，更让我对自然与生命有了更深的理解。
    回到学校，我们或许要各自奔赴不同的方向。但那些美好的时光, 会让我们在未来的日子里坚定前行, 勇往直前。 我深信，这次难忘的露营之旅，绝不仅仅是一段初中时的插曲，而是我们生命中闪耀的星光, 永远指引着我们的方向。无论风雨还是阳光，我们都会永远记得, 那是一次难忘的露营。 

Camping Essay（15 miles creek）

During school, I participated in an unforgettable camping activity. This camping not only gave me a fulfilling and enjoyable holiday, but also gave me many valuable experiences.
The camping site is located in a quiet forest. When I first arrived here, I was deeply attracted by the scenery in front of me. The lush trees, birdsong and flowers are like a vivid picture. We live in a small house. Although the conditions are simple, the feeling of returning to nature is refreshing.
The camping activities are rich and colorful. Every morning we wake up to the sound of birdsong and start a day of adventure. We learn wilderness survival skills such as setting up tents and finding water sources. Every practice allows me to experience the charm of nature more deeply. In addition, we also played various team games. These games not only exercised our bodies, but also taught me how to cooperate with others and face challenges together.
The most unforgettable thing about this camping is the hiking activity, which is to let us hike up the mountain. We walked along the rugged mountain road. Although the road was difficult, sweat soaked our clothes, but everyone persisted. Support each other to move forward. When we climbed to the top of the mountain and looked down at the beautiful scenery below, the sense of accomplishment was unforgettable. In addition to the activities, we also had a sharing session about the experiences and feelings of each of our different groups. We listened to the speeches of the staff and talked about our daily growth and progress. These experiences not only broadened my horizons, but also gave me a deeper understanding of nature and life.
After returning to school, those good times will make us move forward firmly and courageously in the future. I firmly believe that this unforgettable camping trip is not just an episode in junior high school, but the shining star in our lives, which will always guide our direction. No matter it is rainy or sunny, we will always remember that it was an unforgettable camping trip.

